

Hydrogel Dressing

水凝胶敷料

As a moist wound care dressing, hydrogel dressings have similar water content and elasticity to human tissues. They can absorb a small amount of exudate on the wound surface, and can also provide moisture to the excessively dry wound surface, maintain a moist healing environment, and effectively promote wound healing. It has good biocompatibility, no irritation and no sensitization.

水凝胶敷料作为一种湿性护创敷料，含水量及弹性和人体组织相近，可以吸收创面上的少量渗液，也可以为过分干燥的创面提供水分，维持湿性愈合环境，有效促进伤口愈合。具有良好的生物相容性，无刺激、无致敏。

- painless
减少疼痛
- fast healing
加速愈合
- scar less
淡化疤痕



Hydrogel Dressing with adhesive
有粘胶层的水凝胶敷料



Hydrogel Dressing
无粘胶层的水凝胶敷料

Features--特点

1 Reduce pain--减少疼痛

Heal wounds in a moist environment to keep nerve cells in a moist environment to prevent nerves from feeling dehydrated which could reduce pain.

愈合伤口在湿润的环境中让神经细胞保持湿润环境，避免神经感受脱水可以减少疼痛。

2 Accelerate healing--加速愈合

It can deliver water to the dry wound, and re-hydrate the dry necrotic tissue so that new cells can move to the epidermis more easily, increasing the wound healing speed.

向干燥创面输送水分，再水化干燥坏死组织让新生细胞更易移动到表皮，增加伤口愈合速度。

3 Fade scars--淡化疤痕

Local depression can prevent scars from expanding. The new hydrogel absorbs moisture and swells then has a unique downward pressure to make scar tissues flat which prevents scars. While absorbing exudate, it reduces melanin precipitation.

局部下压预防疤痕外拓新生水凝胶体吸湿膨胀后具特有下压力可使疤痕组织生成平整，预防疤痕的产生在吸收渗液的同时，减少黑色素沉淀。

4 Avoid secondary damage--避免二次伤害

After the hydrogel absorbs the tissue fluid, the viscosity disappears, which can avoid the pain of sticking and pulling on the wound when changing the dressing and secondary damage. 水凝胶吸收组织液后，黏性消失，可以避免更换敷料伤口沾黏、拉扯之疼痛及二次伤害。

5 Drug carrier--药物载体

As a drug carrier for external use, it can be used with antibacterial and anti-inflammatory adjuvant therapy to continuously release the drug.

作为外用药物载体、配合抑菌、抗炎辅助治疗可持续释放药物特性。

6 Convenient for observation--方便观察

Transparent, waterproof and breathable, it is convenient for medical staff to observe the wound at any time, and it is also convenient for patients to move freely.

透明防水透气便于医护人员随时观察伤口也便于病人自由活动。

单张尺寸：205X280mm
材 料：200克铜版纸

正面

Areas of use--使用区域

- Burn wounds: I degree, shallow II degree, shallow deep II degree burn wounds and deep II degree burn wounds after cutting the scab;
烧伤创面：Ⅰ度、浅Ⅱ度、偏浅的深Ⅱ度烧伤创面和深Ⅱ度烧伤削痂后的创面；
- Wounds in the donation area
供皮区创面；
- Incisions or wounds after surgery and plastic surgery;
外科手术、整形手术的术后切口或创面；
- Minimally invasive wound after laser cosmetology;
激光美容术后的微创面；
- Cuts, abrasions and other acute skin injuries;
割伤、擦皮伤等急性皮肤损伤的创面；
- Decubitus, leg ulcers caused by varicose veins, diabetic foot ulcers and other chronic skin ulcers;
褥疮、静脉曲张引起的腿部溃疡、糖尿病溃足等慢性皮肤溃疡；
- Early and emergency treatment of deep burns;
深度烧伤的早期、应急处置；



烧伤伤口
Burn wounds



剖腹产后伤口
Planing maternal postpartum wounds



糖尿病足伤口
Diabetic foot wound

Ordering information--订货信息

Ordering information 订货信息			
Item 货品	Ref. 货号	Size(cm) 尺寸	Package 包装方式
Hydrogel Dressing with adhesive 有粘胶层的 水凝胶敷料	F7157	5×7	10pcs /box,10boxes/carton
	F71610	6×10	10pcs /box,10boxes/carton
	F7177	7.5×7.5	10pcs /box,10boxes/carton
	F711010	10×10	10pcs /box,10boxes/carton
	F711214	12×14	10pcs /box,10boxes/carton
	F711520	15×20	5pcs /box,10boxes/carton
Hydrogel Dressing 无粘胶层的 水凝胶敷料	F7257	5×7.5	10pcs /box,10boxes/carton
	F72610	6×10	10pcs /box,10boxes/carton
	F721010	10×10	10pcs /box,10boxes/carton
	F721214	12×14	10pcs /box,10boxes/carton
	F721520	15×20	5pcs /box,10boxes/carton
Customized is available 其他规格可定制			

可提供半成品及代工服务

Semi-finished products and OEM available

Manufacturer: Yafho Bio-Technology Co., Ltd.

生产商：台山市弘毅医疗用品有限公司

Add: No. 12, 9Rd, Changlong Ind. Zone, Taishan city, Guangdong, China

地址：广东江门台山市四九镇长龙工业区九路十二号之一

Tel: 86-020-85295649 Fax: 86-020-85295797

电话：86-20-85295649 传真：86-20-85295797

www.yafho.com

Tel:86-20-85295649 Fax:86-20-85295797 <http://www.yafho.com> E-mail:info@yafho.com

Yafho
WOUND CARE